

McGill University
Department of English
Fall 2024 Course Lecturers - Job Posting 1

[Key academic dates | Important Dates for Students - McGill University](#)

The **Department of English** invites applications for a Course Lecturers to teach courses during Fall 2024

Please note that Course Lecturers have signed a new *Collective Agreement* on December 23rd, 2020, available at: <https://mcliu.ca/wp-content/uploads/2021/01/MCLIU-2nd-Collective-Agreement.pdf>.

Please note that external candidates or former employees must apply as an external candidate (with their personal email address).

Posting period and application deadline: June 1, 2024 to June 15, 2024

Required documents:

All candidates:

- Cover letter;
- Proposed course outline or full syllabus;
- If available, your student evaluations.

For candidates who have previously taught in the Department:

- Updated Curriculum vitae;
- International applicants: submission of *Work Permit* is not required, unless the *Work Permit* has expired.

For new candidates:

- Curriculum Vitae;
- International applicants: copy of your *Work Permit*.

Positions Available:

Fall 2024

ENGL 469 – Acting 3: Voice and Embodiment for the Theatre CRN 7685

JR0000054381

- **Salary:** \$9,625.00

Teaching Qualification Requirements (TQRs)

Must be ABD or hold a PhD in relevant discipline (theatre, communications); member of the Voice and Speech Trainers Association. Have demonstrable teaching experience at the university level and in voice/vocal training for performers.

Schedule: August 28, 2024 to December 4, 2024 on Tuesdays and Thursdays 2:35-4:25 pm

Université McGill

Département d'anglais

Automne 2024 - Postes de Chargé de cours – Affichage 1

<https://www.mcgill.ca/importantdates/key-dates>

Le **Département d'anglais** offre des postes de Chargé de cours pour l'automne 2024

Veillez noter que les Chargés de cours ont signé une nouvelle *Convention collective* le 23 décembre 2020, disponible en ligne à l'adresse suivante : <https://mcliu.ca/wp-content/uploads/2021/01/MCLIU-2nd-Collective-Agreement.pdf>.

Veillez noter que les candidats externes ou anciens employés doivent postuler en tant que candidat externe (avec leur adresse courriel personnelle).

Période d'affichage et pour soumettre un dossier de candidature :

Documents requis :

Tous les candidats :

- Lettre de motivation;
- Plan de cours proposé ou programme complet;
- Le cas échéant, vos évaluations.

Candidats qui ont précédemment enseigné un cours au Centre :

- Curriculum vitae à jours;
- Candidats internationaux : copie du *Permis de travail*, dans le cas où le permis serait expiré.

Nouveaux candidats :

- Curriculum vitae;
- Candidats internationaux : copie du *Permis de travail*.

Postes disponibles :

ENGL 469 – Acting 3: Voice and Embodiment for the Theatre CRN 7685

JR0000054381

- **Salaire:** \$9,625.00
- **Exigences de qualifications pour l'enseignement (EQE) :** Doctorat ou ABD en littérature anglaise dans une discipline pertinente (théâtre, communication) ; être membre de la *Voice and Speech Trainers Association*. Avoir une expérience démontrable de l'enseignement au niveau universitaire et de la formation vocale pour les artistes-interprètes.
- **Horaire:** 28 août 2024 au 4 décembre 2024, mardi et jeudi de 14h35 à 16h25.